
Üç puanlık
seri sürdü

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Spor Toto Süper Lig'in 14.
haftasında Orduspor'u deplasmanda
2-1 mağlup etti. Orduspor'u deplas-
manda 2-1 mağlup eden Beşiktaş 3
puanın sahibi olma serisini sürdürdü.

Ordu 19
Eylül
Stadı'-
nda

oynanan müca-
dele siyah-be-
yazlıların vuru-
şuyla başladı.
Maçın ilk daki-
kalarında, her
iki takım da
kontrollü bir
oyun sergiledi-
ler. Beşiktaş,
ilerleyen daki-

kalarda eşitliği
bozmak için Or-
duspor kalesine
yüklenmeye ça-
lıştı. Karşılaş-
manın 24. daki-
kasında Beşik-
taş, geliştirdiği
kontra atakta
Hasan Kabze'-
nin kaydettiği
golle 1-0 öne
geçti. Ordus-
por'un golünden
sonra ataklarını

sıklaştıran Be-
şiktaş, 34. daki-
kada İbrahim
Toraman'ın ceza
sahası içinde
vurduğu top ağ-
larla buluşunca
beraberliği ya-
kaladı (1-1). İlk
yarıda başka gol
olmayınca ta-
kımlar soyunma
odasına 1-1'lik
eşitlikle gittiler.
Siyah-beyazlıla-

rımız, ikinci ya-
rıya baskılı bir
oyunla başladı
ve rakip kalede
tehlikeli olmaya
çalıştı. Beşiktaş,
54. dakikada
Oğuzhan'ın ceza
sahası önünden
vurduğu sert şu-
tun ağlarla bu-
luşmasıyla karşı-
laşmada 2-1 öne
geçti. Beşiktaş
seriyi sürdürdü.
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“Kazanmak istiyoruz”
Samet Ay-

baba or-
duspor
maçının

ardından şunları
söyledi; "Bazı
maçlar vardır, sa-
ha iyidir, rakip
iyidir, pozisyon
üretirsiniz. Bazı
maçlarda ise mü-
cadele etmeniz
ve rakibe karşılık
vermeniz gerekir.
Bugün böyle bir

maç oynadık. Ra-
kibimize pozis-
yon vermedik an-
cak biz de diğer
maçlar kadar po-
zisyon bulama-
dık. Üst üste ka-
zanmanın verdiği
bir keyif de var.
Soyunma odasın-

da bu maçı doya-
sıya kutladık. Ka-
lan üç maçımıza
bakıyoruz, hepi-
miz kazanmak is-
tiyoruz. Geçmiş-
te basit maçlar
kaybettik ama
bana önümüzde-
ki üç maça bak-

mak daha man-
tıklı geliyor."
Beşiktaş Teknik
Direktör Samet
Aybaba
takımının gali-
biyet serisi
sürdürmesini ve
takımının başarılı
olmasını istiyor.
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BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Teknik Direktörü Samet Aybaba, “Üst üste
kazanmanın verdiği bir keyif de var. Soyunma odasın-
da bu maçı doyasıya kutladık. Kalan üç maçımıza ba-
kıyoruz, hepimiz kazanmak istiyoruz” dedi. 



“Ligi gerektiğinden
daha sert buluyorum”

Hugo Al-
meida
şunları
söyledi:

“Sakatlık yaşamak
her zaman için kö-
tüdür ama sezon
başında, tam kendi-
mi hazır hissettiğim
bir zamanda bunu
yaşamak daha kö-
tüydü. Bildiğiniz gi-
bi 2-3 hafta hiçbir
şey yapamadım; ne
maçlara ne de id-

manlara çıkama-
dım. Tabii sonuç
olarak bugün gayet
iyiyim ve o sakatlı-
ğımdan hiçbir eser
kalmadı.”
“Bu sezon biraz da-
ha takım oyununa
döndüğümüz için
herkes kendi pozis-
yonundaki görevini
yapıyor. Nitekim
forvet oyuncularına
da gol atmak düşü-
yor. Daha çok des-

tek gördüğüme ina-
nıyorum. Dolayısıy-
la daha çok top ve
şansla buluşuyo-
rum.” “Türkiye ligi-
ni gerektiğinden
daha sert buluyo-
rum. Aynı zamanda

hakemlerin de bu-
na göz yumduğunu
düşünüyorum.
Ama her ülkenin
kendine göre oyna-
dığı bir futbol stili
var. Bunu da kabul
etmek gerekiyor.”
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BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’IINN başarılı golcüsü Hugo
Almeida, “Türkiye ligini gerektiğin-
den daha sert buluyorum” dedi. Al-
meida forvet oyuncularına gol at-
manın da düştüğünü hatırlattı.



'Takım oluyoruz' mesajı
NNEECCİİPP  Uysal ve Oğuzhan Özyakup, Orduspor maçından sonra açıkla-
malarda bulundular. Necip Uysal 'takım oluyoruz' derken genç yıldız
Oğuzhan Özyakup 'kazanacağımızı biliyorduk' şeklinde konuştu.

Orduspor
maçının
ardın-
dan

açıklamalarda bu-
lunan Necip Uy-
sal, "Takım olduk,
kim oynarsa oyna-
sın fark etmiyor,
herkes elinden
gelenin en iyisini

yapıyor. Maça iyi
başlayamadık
ama sonradan to-
parlandık ve öne
geçtik. Sahanın
kötü olmasından
ileride etkili ola-
madığımızı düşü-
nüyorum. Önü-
müzde Eskişehirs-
por maçı var. Es-

kişehirspor'u da
yenip çıkışımızı
sürdürmek istiyo-
ruz" dedi. Oğuz-
han Özyakup ise,
"Sağlık ekibimize
çok teşekkür edi-
yorum. Pazartesi
üst adalemde yır-
tık vardı ve çok iyi
tedavi ettiler. Fer-

nandes, bizim için
çok önemli bir
oyuncu ama saha-
ya onbir kişi çıkı-
yoruz. Buraya
inanarak geldik
ve kazanacağımızı
biliyorduk. 3 puan
aldığımız için çok
mutluyum" diye
konuştu.
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Başkan
tebrik etti

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Başkanı Fikret Orman,
EHF Kupası'nda tur atlayan beşik-
taş Hentbol Takımını tebrik etti. Or-
man, “İnancın nasıl zafere dönüş-
türüleceğini gösterdiler” dedi.

Fikret
Orman
hentbol
takımını

tebrik ettiği
açıklamasında
şu sözlere yer
verdi: “Hentbol-
cular bizlere
inancın nasıl za-
fere dönüştürü-
leceğini göstere-
rek ve spor sa-
halarında gör-

meyi arzu ettigi-
miz bir mücade-
le sergileyerek,
büyük bir gurur
yaşattı.”Rakibi
olan Haslum
HK ekibini, de-
zavantajlı ola-
rak çıktığı rö-
vanş maçında
37-25 mağlup
ederek tur atla-
ma başarısı gös-
teren tüm oyun-

cularımıza, tek-
nik heyete, des-
tegini esirgeme-
yen taraftarları-
mıza ve emeği
geçen herkese
teşekkürlerimi
sunuyorum.”
Beşiktaş Hent-
bol takımı aldığı
başarılı sonuç-
larla geçen se-
zonda da yıldız
takım olmuştu.

Hentbolcular
Avrupa’da da
büyük başarıla-
ra imza atarak
sezona damgası-
nı vurmuştu.
Hentbol takımı
bu sezonda da
Karakartal’a ya-
kışır karşılaşma-
lar çıkarmak is-
tiyor. Camianın
da beklentisi bu
yönde oluyor.
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“10 gol yese bile
takımlarını desteklerler”
Morten-

sen şu
açık-
lama-

larda bulundu:
“Tuttuğum takım
San Lorenzo Be-
şiktaş gibi bir
semt takımı. 1970
yılında, yani Ar-
jantin’deki dikta-
törlük zamanında
devlet stadımıza
el koydu ve bir
yere satıldı. Şimdi

taraftarlar olarak
stadımızı geri al-
mak için bir orga-
nizasyon başlattık.
Stat çevresindeki
evleri tek tek sa-
tın almaya başla-
dık.”
“Şimdiye kadar
bir kupa iki lig
maçına geldim
Beşiktaş’ı seyret-
mek için. Taraf-
tarlarınızdan çok
etkilendim. Emi-

nim ki; Beşiktaş
10 golle bile ye-
nilse bağırmayı ve
desteklemeyi bı-
rakmayacaklar.
Beşiktaş takımı-
nın futbol oynar-
kenki enerjisine

de bayıldım. Sal-
dırgan, baskılı ve
mücadeleci bir
oyun.” Beşiktaş
takım olma adına
iyi. Umarım Be-
şiktaş için her şe-
yin en iyisi olur...”
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YYÜÜZZÜÜKKLLEERRİİNN  Efendisi serisinin in-
san ırkını temsil eden Aragorn ka-
rakterini beyaz perdede canlandı-
ran Viggo Mortensen taraftarlara
övgü dolu sözlerde bulundu.


